

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 9 2020

2020-11-03

§ 147 – 162

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 18:30

Plats Romevi

Närvarande: Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg,
Tobias Hildesson, Janne Flodin, Anders Larsson och David Arvidsson

		Ansvarig
§ 147 Öppnande	David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 148 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 149 Föregående Protokoll	Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.	
§ 150 Kansli info	<p>Ställets rör har fixat ny ho samt expansionskärl. Vi fick även byta ett kretskort.</p> <p>Robert var på möte om samhällskontraktet. Mötet gav inget mer än att kommunen vill ha ut arbetsökande men då vi inte har någon handledare.</p> <p>Möte angående Romevi med kommunen sker nu på torsdag, David, Maria F och Maria C går på mötet.</p> <p>Trasiga lampor på slingan är felanmälda men vi behöver även lägga ut grus. Vi frågar Ernst-Arne om hjälp samt kollar med Johan Andersson om liten hjullastare från Cramo.</p>	
§ 151 Ekonomi	<p>Ekonomi ser fortfarande OK ut LOK och anläggningsstöd skall sökas under november. Ekonomi ser fortsatt bra ut. Medlemsavgifterna för 2021 beslutas på höstmötet, förslaget är att de ligger kvar men beror av driftsbidragsfrågorna och vi kanske måste revidera det på årsmötet.</p>	
§ 152 Sponsring	<p>Danross pågår. Maria C söker för ytterligare två år. Vårt avtal med Umbro och Intersport går ut. Maria C tittar på eventuella alternativ.</p>	
§ 153 Fotboll	<p>Det fattas spelare i P08-06. De har nu fått kontakt med Kareby men de kommer köra ihop med IKK. Ledarna har möte med killarna imorgon därefter vet vi mer om framtiden.</p> <p>Damjuniorerna klurar också på framtiden.</p> <p>Vi startar ett fotbollsråd, Anders Carlsbogård, Björn Sjösvärd, Dag Magnusson, Johan Andersson, Daniel Ström och Mikael Mårtensson.</p>	

		Ansvarig
	<p>Fotbollssektion/Fotbollsrådets ansvarspunkter</p> <ul style="list-style-type: none"> ☐ Hjälpa nya lag att få rätt start ☐ Styra upp samarbete mellan lagen då det krävs i våra mindre åldersgrupper och för att alla spelare skall få utveckling ☐ Sätta planfördelning och träningstider både inför vår och höst, samt revidering vid lågsäsong ☐ Ta fram och besluta klubbens utbildningslinje för våra spelare ☐ Identifiera utbildningsbehov hos våra ledare ☐ Vara bollplank och stöd för yngre lags tränare ☐ Rapportera in till styrelsen löpande som ger rådet stöttning med de som behövs. Någon från rådet är med på del av ett styrelsemöte en gång på våren och en gång på hösten. <p>Kansliet fortsätter att lägga in matcher och beställa domare</p> <p>Vi jobbar för att öppna upp Knarta för klubben måndagar till torsdagar. Det kommer att krävas ett rullande städschema men blir en bra mötespunkt för föräldrar, tränare och spelare. Kenneth är vidtalad.</p> <p>Vi vet inte hur det blir med kval för A-laget p.g.a. Covid.</p> <p>Vi söker om att få sargsammandrag även nästa år helst månadsskiftet maj-juni.</p>	
§ 154 Innebandy	Covid har stoppat allt tillsvidare.	
§ 155 Gymnastik	60 barn är i full gång. KP kommer och skriver ett reportage Robert dubbelkollar vilka som inte får vara med på bild.	
§ 156 Boule	.	
§ 157 Bordtennis	Just nu är allt stoppat.	
§ 158 Förenings-organisation / Föreningsutveckling	Bemanning på kansliet;v.45 David v.46 Anders v.47 Robert v. 48 Möte istället v.49 Maria F v.50 Janne	
§ 159 Övriga frågor	<p>Rehabbodens placering diskuterades vi startar med invändig inredning. Elektriker tillkallas för att hjälpa oss med belysningen på parkeringen måste åtgärdas omgående.</p> <p>Robert har ett nytt nyttjandeavtal på gång med kommunen. Det nya avtalet kommer att bli på 10 år. Vi behöver ha med våra planer på</p>	

		Ansvarig
	<p>kartan som bifogas avtalet.</p> <p>B-plan. Vi behöver kunna nyttja planen 2021. Vi gör ett försök att dra om dräneringen de sista 20-30 m och skydda den nya dräneringen med en rotskyddspärr. Anläggningsgruppen tar ansvaret för frågan. En planering och ett kostnadsförslag skall vara framme till nästa styrelsemöte.</p> <p>D-plan. Det är en jättebra plan som vi vill bredda till en 11-manna. Janne tittar och räknar på vad som krävs för att få den till en bättre 11-manna dvs bredda planen lite samt vilka när som behövs och ny betäckning till brunnen.</p> <p>”Årets Ruffare” Johanna Johansson, för sitt engagemang för tjejerna. Tillkännages på ledarmötet.</p> <p>Vi har fått in en första heltäckande offert för solceller, belysning och laddstolpar. JAELAB Strax under en miljon. Ca 680'kr kan vi få i sponsring 400'kr från SISU 60'kr från Klimatklivet och ca 200-250'kr från RF. Betalar vi allt det sista själva har vi en återbetalning på ca 10 år. Robert tar fram fler offerter till nästa möte.</p> <p>Robert och Maria C tar tag i förslag från sponsoravtal.</p>	
§ 160 Planering/Aktiviteter	<p>Planering 2020</p> <ul style="list-style-type: none"> - Årsfest: 28/11 kan vi inte ha p.g.a. Covid. Dock behåller vi datumet för ledarträff. - Höstmöte: Digitalt 25/11 onsdag 19:00 	
§ 161 Nästa möte	Nästa möte är 5/12 kl. 10.00-15.00. Det vore bra om vi fick till en agenda i god tid innan.	
§ 162 Avslutning	Mötet avslutades	

.....
David Arfvidsson
Ordförande

.....
Maria Forssten
Sekreterare